
 

 

Motion till kommunfullmäktige Ånge kommun 

Medborgardialog 

Under vecka 46 var 7 politiker från fullmäktige och 3-4 tjänstemän ut och mötte 

medborgarna för att lyssna och föra dialog med medborgarna i skolfrågan. 

Det var mycket goda förslag och idéer som kom fram på dessa möten. 

Jag hörde också många som sa att om vi tillsammans samverkar i kommunen blir vi mycket 

starkare. 

Därför föreslår jag: 

Att politiker och tjänstemän 2-4gånger/år ska föra dialog med kommunmedborgarna på 

olika platser runt om i vår kommun.  

Mötena ska innehålla aktuella ämnen och alltid ha med utveckling av Ånge kommun. 

Mötena ska hållas på kvällstid och de ska ej vara arvoderade. 
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